

Ref. Best. Møde 5. marts 2024

Mødedeltagere: Brian, C-J, Jan, Lena, Povl & Anne Lise

Fraværende: Ingen

Pkt. 1. Referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referatet af 19. februar 2024 blev godkendt.

Pkt. 2. Nyt fra foreningerne

DPF: Intet nyt.

DIF: Intet nyt.

DGI: D. 4/3 2024 bliver der afholdt årsmøde, hvor der bl.a. vil være lodtrækning vedr. 4- & 6-mandshold.

LDM Double MAR: 20 hold er tilmeldt og alt kører i forhold til forventning. DGI afvikler og P96 støtter med det praktiske.

LDM Double SEP: Vi afventer udspil fra DGI mht. invitation mv. til LM. Der skal udarbejdes en "to do-liste" over, hvad vi skal lave og hvad arrangørerne laver. Brian og Lena koordinerer.

Pkt. 3. Gennemgang af nye og kørende sager.

A: Status på trivsel. Ingen bemærkninger.

B: Generalforsamling, herunder konstituering, GPDR, Børneattester.

Vores **konstitution fortsætter** uændret. Michael er ny revisor.

GDPR – Brian har gennemlæst og opdateret den. Bestyrelsen får den til eftersyn.

Børneattester - C-J vil følge op på, hvorvidt medlemmer der hjalp med børn/unge i 2023 også vil hjælpe i 2024. Disse hjælpere skal have opdaterede børneattester, da der ikke forventes at være hverken forældre eller skolelærere til stede.

Brian skriver til medlemmerne om, at vi skal lave hold til **renholdelse af toiletter**. Der bliver ingen kommunal rengøring af toiletter i 2024.

C: Opsamling på spillermøde. Intet nyt. Der mangler en repræsentant fra DGI-holdlederne.

Ligeledes mangler vi en spilleudvalgsformand. Spilleudvalget skal referere til bestyrelsen.

Vi taler videre om en evt. træner til eliteholdene.

D: Årshjul/AKOS 2024. Brian har lavet en opdatering af **AKOS**, når det er færdigt, så får Erling det til hjemmesiden.

Vi talte om, at vi skal finde et medlem, der kan **styre hjælpen** til alle events i løbet af året.

Der har i 2023 været 38 medlemmer, der har hjulpet til ved årets forskellige begivenheder. Der vil i lighed med sidste år, blive holdt en lille sammenkomst som tak.

Amager P96 Tårnby

Pkt. 4. Regnskabet for februar 2024 blev taget til efterretning.

Pkt. 5. Åben for tilføjelser.

C-J gennemgik arbejdet i forbindelse med **inden-/udendørs vedligehold**.

Der er **ikke Messingpetanque** d. 26.5.24 hvor vi holder Petanquens dag.

Anne Lise foreslog, at vi undersøger en **bedre løsning end snore** til adskillelse af banerne, idet adskillige medlemmer falder over snorene og kommer til skade. Det vil blive undersøgt – evt. ved rundspørge i andre klubber.

Pkt. 6 Næste mødedatoer er kl. 19 på følgende datoer: 8.4.24, 6.5.24, 3.6.24, 1.7.24, 5.8.24, 9.9.24.

Referent: Anne Lise Braat